## **Lion Dance Workshop for Kids**

## 儿童舞狮作坊

Sunday, November 29, 2:00pm

星期天十一月二十九日下午2:00

A free event at the Storefront Library 640 Washington St (between Essex and Beach)



一个在唐人街 店面图书馆的 免费活动

Come learn about the Lion Dance and its history with Adam Cheung of Woo Ching White Crane. (www.bostonwhitecrane.org) Try on the lion head and play the drum. All ages!

来跟白鹤派的 Adam Cheung 学习舞狮和舞狮的历史. 来试试舞狮头和打鼓, 欢迎任何年龄人士参与!





## STOREFRONT LIBRARY.ORG 唐人街店面圖書館

The Storefront Library is a temporary library in donated commercial space in Boston's Chinatown. The community has been without a library since 1956. By visiting the Storefront Library, you can show your support for the development of a future, permanent library branch in the neighborhood.

唐人街店面图书馆是一个临时的图书馆,位于唐人街一个捐赠的商业位置.从1956年开始唐人街社区就欠缺一个图书馆.唐人街店面图书馆这个项目就是为了在这个社区有一个永久的图书馆.请多来唐人街店面图书馆来支持这个未来的发展.